

致各屬會及會員：

### 賽艇中心防疫措施更新

因應政府最新於 2021 年 11 月 23 日（星期二）公布，由 2021 年 12 月 9 日（即再下一輪社交距離措施的生效日期）起，使用「安心出行」流動應用程式的規定將擴展至所有受《預防及控制疾病（規定及指示）（業務及處所）規例》（第 599F 章）規管的處所。賽協現有於沙田賽艇中心及賽馬會石門賽艇中心有關防疫出入措施將於 2021 年 12 月 9 日（星期四）更新如下：

所有進入沙田賽艇中心及賽馬會石門賽艇中心的使用者均必需使用「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼，方可進入賽艇中心。

同時，會員亦需要繼續填寫中心出入記錄表，以統計數據作編制報告給政府部門。協會以保障大家於安全環境下進行賽艇運動為大前題。感謝您們的理解，也感謝大家在困難時期的合作。

如對上述事宜有任何問題或查詢，請致電 2699-7271 與賽協職員聯絡。

感謝您的關注。



中國香港賽艇協會  
2021 年 12 月 6 日

6 December 2021

Dear All affiliated Clubs and Members,

### **Updated Precaution Measures for Accessing the Rowing Centres**

In view of the government's recent announcement on 23 November 2021 (Tuesday), starting from 9 December 2021 (Thursday) (i.e. the commencement of the cycle of social distancing measures following the next), the requirement to use the "LeaveHomeSafe" (LHS) mobile application will be extended to all premises regulated under the Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) (Business and Premises) Regulation (Cap. 599F). Hence, the Association will update the measures for accessing the rowing centres at the Sha Tin Rowing Centre (STRC) and the Jockey Club Shek Mun Rowing Centre (JCSMRC) on 9 December 2021 (Thursday) as follows: -

All centre users must first scan the LHS venue QR code using the LHS mobile application before entering Sha Tin Rowing Centre (STRC) and the Jockey Club Shek Mun Rowing Centre (JCSMRC).

While, completion of Centre In & Out Form will remain, as it provides statistical information for compiling report for the Government. HKCRA aims to provide a safe environment for rowing activities for our members. Thank you for your understanding and cooperation in this difficult period.

Should you have any question to the above arrangements, please feel free to contact us at 2699-7271.

Thank you for your kind co-operation.



Hong Kong, China Rowing Association